
SVERIGES
SEU)SARKITEKT
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Dagordning

Stadsarkitektföreningens styrelsemöte 25 mars 2019

Plats: Skype

Deltagare: Harriet Wistemar
Martin Heidesjö
Magnus Blombergsson
Magdalena Lindfeldt
Stefan Modig
Claes Clausen

Frånvarande: Petter Eiring
Carina Tenngart Ivarsson

§ 1 Mötet öppnas
Mötet öppnades.

§ 2 Godkännande av dagordningen, val av mötessekreterare
Dagordningen godkändes. Claes valdes som sekreterare och Magnus till justerare.

§ 3 Föregående protokoll
Inga synpunkter.

§ 4 Stadsarkitektdagen Vad händer i våra städer?!

- Lokalen kostar 22 000:- + vakt på kvällen. Ytterligare för en guide för museét.
Lunch kostar, 275:- alt - 350:- /person.

- 1 stort ligger kostnaderna på samma nivå som 2018, på ArkDes.
Dessutom tillkommer kostnader på föreläsare och något att lägga i kassarna.

- Lokal föreslås Röhsska Göteborg, den 4 oktober.
Beslut att gå vidare med Röhsska.

Det kommer upp om vi är momsbefriade. Men det är vi alltså inte. Föreningen är
skattebefriad inte momsbefriad.

- Konferensen
Vad vill folk ta med sig hem, kompetensutveckling.

Vad händer i våra städer? - underrubriker
o Vad är kvalitet, stadsbyggandets kvalitet.
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Hur kan man bygga med långsiktig kvalité.
Vi upplever att planerare behöver vara mycket tydliga när man inte har byggherrar som kan ta ansvar.
Vilket gör planprocessen mer komplicerad och långdragen.

En annan vinkling är Lucas Memborn på fastighetskontoret.
Han har undersökt vad som har fungerat i de gamla planerna, och kopplar på en frågeställning om man
kan använda den strukturen (stadsplanen) som modell även i framtiden.
Han har ifrågasatt den nuvarande standardlösningen. Intressant att han sitter på Fastighetskontoret i
Göteborg.

https ://gbg.yimby.se/20 19/01 /goteborgs-utvidgade-inner 41 02.html

Klimatanpassningar.

o Vilka kostnader kan vi motivera för att skydda fastigheter i utsatta lägen?
0

Använda konferensen som en referensgrupp!?
o Kan vi köra en Menti-meter.
o Vi kanske ska ordna en “open-space” där man kan jobba med några

frågeställningar i en spontant sammansatt grupp på ett antal ståbord i lokalen.
Det verkar finnas ganska gott om plats.

§ 5 Nästa mötestid, mötet avslutas
Nästa möte blir i Stockholm den 5 april kl 9-15

Mötet avslutades.

Justerare Vid protokollet

L Magnus BlombØon Claes Clausen


